
اقتصادی

گروه اقتصادی -رضا رحمانی در 
نشست معاون اول رئیس جمهور با معاونان 
و مدیــران وزارت صنعــت گفت: با آغاز 
تحریم های جدید برخی وابســتگی ها نیز 
داشتیم، مثلًا در حوزه الکترود گرافیتی، از 
این رو برنامه های خودکفایی را به سرعت 

شروع کردیم.
وی اضافه کرد: در نیمه دوم سال ۹۷ 
واحدهــای تولیدی ما از جمله واحدهای 
خودروسازی در کمترین میزان تولید قرار 
داشتند و شرکت های خارجی لوازم خانگی 
نیز کشور را ترک کرده بودند ضمن اینکه در 
بخش فولاد و الومینیوم نیز شرایط سختی 

حکم فرما بود.

وزیــر صنعت باراشــاره به رشــد 
اقتصادی گفت: با وجود همه مشکلات و 
تحریم هــا با برنامه ریزی صورت گرفته و 
همت جهادی همه همکاران، با اعلام بانک 
مرکزی سال گذشته از رشد منفی به رشد ۷ 
درصدی در صنعت رسیدیم و این رشد در 
سه ماهه چهارم پارسال هم البته بیشتر شد.

رحمانــی افــزود: جواز تأســیس 
واحدهای صنعتی در ســال ۹۸ حدود ۱۵ 
درصد نسبت به سال ۹۷ افزایش داشت که 
نشانگر روحیه و امید مردم به تولید است. 
با صــدور پروانه های بهره بــرداری برای 
این جوازها بیش از ۱۰۷ هزار نفر شــاغل 
شــدند. علاوه بر این در صدور پروانه های 

کسب جدید ۴۴۲ هزار نفر افزایش داشتیم. 
شــاخص های مثبــت در صــدور جواز 
تأسیس و پروانه های بهره برداری، نشانگر 
روند مثبت تولید و تجارت، علیرغم همه 
مشکلات و تنگناها و تحریم ها بوده است.

وی افــزود: در ســال ۹۸، صادرات 
کشور به لحاظ وزنی ۱۴.۳ درصد افزایش 
پیــدا کــرد. ضمن اینکه کاهش ارزشــی 
صادرات به دلیل کاهش ۲۵ درصدی مبنای 
پایه ارزشــی ارز وارداتی بوده است که در 
واقع می توان با معیار قبلی این را معادل ۱۵ 

تا ۱۶ درصد افزایش اعلام کرد.
وزیــر صمت با بیان اینکه بیش از دو 
ســوم کالاهای منتخب صنعتی و معدنی 
دارای تولید افزایشــی بوده است، گفت: با 
تأمین منابع مالی برای نوسازی و بهسازی 
ناوگان حمــل و تقل عمومی، روند مثبت 
افزایشــی در حوزه تولید این خودروها را 
شاهد خواهیم بود.رحمانی با اشاره به اینکه 
در صنایع مادر، روند تولید افزایشــی بوده 
است گفت در تاریخ مس، پارسال بیشترین 
تولید را داشتیم و رکورد زدیم و برای اولین 

بار نیز صادرات مس دو برابر شده است.
وی بــا بیان اینکــه تأمین نقدینگی 
واحدهای تولیــدی از مهمترین مواردی 
اســت که باید به صورت ویژه در دستور 
کار واقع شود ادامه داد: مجموعه تسهیلات 

پرداختی بانک ها مســائل تبصــره ۱۸ به 
واحدهــای صنعتی حــدود ۴۰۰ میلیارد 
تومان بــوده در حالی که درخواســت ما 
۲,۵۷۹ میلیــارد تومان بوده اســت ضمن 
اینکه در مجموع ۳۳ هزار میلیارد تومان از 
محل تســهیلات رونق تولید تسهیلات به 
واحدها پرداخت شده است.وزیر صنعت 
گفت: در سال ۱۳۹۸ حدود ۳۱ درصد منابع 
بانکی به بخش صنعت و معدن اختصاص 
پیــدا کرد که این میــزان باید افزایش یابد. 
ضمن اینکه برای ســال ۱۳۹۹ حدود ۵۰۰ 
هزار میلیارد تومان سرمایه در گردش لازم 
داریم و سرمایه ثابت مورد نیاز نیز ۷۵ هزار 
میلیارد تومان است.رحمانی گفت: نسبت 
تســهیلات پرداختی به بخش تولید از ۷۶ 
درصد به ۵۶ درصد رسیده است که کاهشی 

بوده و این میزان باید افزایش و ارتقا یابد.
وی گفت: پارســال ۷ محــور را در 
دستور کار داشتیم که امسال آن ۷ محور نیز 
تــداوم دارد و چند موضوع جدید نیز به آن 
افزوده شده است.رحمانی افزود: مدیریت 
واردات را امســال برجســته تر می کنیم، 
پارسال میانگین واردات ۲۲ درصد کاهش 
یافت و کالاهای مصرفــی نیز ۳۱ درصد 

کاهشی بوده است.
وی ادامــه داد: توجه به بازار داخلی 
بنا بر فرمایشــات رهبری امســال پیشران 
اقتصادمان است. ضمن اینکه توجه به دانش 
بنیان ها و فناوری و توسعه صادرات با نگاه 
به ۱۵ کشور همسایه را در دستور کار داریم.
وزیر صمت گفت: صادرات در این 
شــرایط بر خلاف تصــورات منفی نبوده 

است و مرزها عمدتاً فعال هستند. رحمانی 
افزود: اقداماتی از جمله تفویض اختیارات 
به استان ها را در راستای بهبود فضای کسب 
و کار در دســت اجرا داریــم. برای تأمین 
نقدینگی واحدهای تولیدی نیز به ســمت 
روش هــای نوین رفتیــم، گام های خوبی 
برداشته شــد و از بازار سرمایه کمک های 
خوبی گرفتیم. وی ادامه داد: سال گذشته در 
حوزه ساخت داخل حدود ۳ میلیارد و ۴۰۰ 
میلیون دلار میلیارد دلار داخلی سازی انجام 
دادیم ضمن اینکه داخلی ســازی حدود ۳ 
میلیارد و ۸۰ میلیون دلار را امسال در برنامه 
داریم ضمن اینکه باقیمانده داخلی سازی از 
۱۰ میلیارد دلار داخلی سازی هدف گذاری 

شده تا سال بعد انجام می شود.
رحمانی افزود: در حوزه هایی مانند 

شــیرینی و شــکلات بیش از سه چهارم 
ظرفیــت خالی داریم، کــه در این حوزه با 
فعالســازی ظرفیت های خالی صادرات 
نیــز باید مورد توجه قرار بگیرد.وی گفت: 
امســال ۱۵۰۰ میلیارد تومــان منابع مالی 
و نقدینگی بــرای احیای ۲۲۰۰ واحد نیاز 
داریم.وزیر صنعت گفت: برای خودکفایی 
پارسال گام های خوبی برداشتیم، در حوزه 
الکترو گرافیتی که وابستگی وجود داشت 
اقدامات مهمی انجام دادیم و در گام اول به 
سمت تأمین و در گام دوم به سمت داخلی 
سازی به کمک خود تولیدکنندگان رفتیم. 
ضمن اینکه در حــوزه آلومینیوم با افتتاح 
آلومینیوم جنوب ۳۰۰ هزار تن به ظرفیت 
الومینیوم اضافه می شود. البته طرح آلومینای 
ســراب در حال پیگیری حدی است که به 

خودکفایی در این صنعت کمک می کند.
رحمانی گفت: در حوزه لاســتیک 
ســنگین ۴ واحــد در حال ســاخت ۹ تا 
۷۲ درصد پیشــرفت فیزیکی داشته است 
که یک واحد بزرگ را نیز ســال گذشــته 
در اردبیل افتتــاح کردیم.وی گفت: یکی 
از وابســتگی های ما انــواع پارچه به ویژه 
پارچه چادر مشــکی است که برنامه های 
خودکفایی در این حوزه داریم. ۹۰ میلیون 
متر مصرف پارچه مشکی کشور است که 
حدود ۱۰ میلیون متر هم اکنون تولید داریم 
یعنی ۸۰ درصد واردات در این حوزه انجام 
می شــود. یکی از واحدهای این حوزه با 
سرمایه گذاری ۱,۵۰۰ میلیارد تومان حدود 
۳۰ میلیــون متر مربع به ظرفیت این حوزه 

اضافه می کند.

انسان سالم، محور توسعه پايدار است . بياييد براي ارتقاء سلامت جسماني- رواني-اجتماعي
 و معنوي نوجوانان و جوانان گام هاي جدي تر برداشته تا موجبات مهار 
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گروه اقتصادی - نماینده منتخب 
حوزه مرکزی هرمــزگان در یازدهمین 
دوره مجلس شــورای اسلامی گفت: از 
اینکــه با تائید شــورای نگهبان بار دیگر 
وظیفه سنگین نمایندگی مردم هرمزگان 

بر عهده ام گذاشته شد، افتخار می کنم.
محمد آشوری افزود: خوشبختانه 
با تائید شــورای نگهبان ترکیب پنج نفره 
مجمع نماینــدگان هرمزگان در مجلس 
یازدهــم تکمیل و دیگــر وقت تعامل و 
همدلی برای توســعه و عمران هرمزگان 

است.
وی با بیان اینکه همواره تابع قانون 
بوده و هســتم، اظهار کرد: در این مدت 
بنا به احترام به قانون و بررســی شورای 
نگهبــان علی رغم هجمه هــای فراوان و 

نــاروا، تصمیم بر ســکوت گرفتم تا در 
فضایی آرام و منطقی شاهد تصمیم گیری 

ناظرین بر انتخابات باشیم.
آشــوری ادامه داد: خوشــبختانه 
صحــت انتخابــات در حــوزه مرکزی 
هرمــزگان تائیــد و اکنون دیگــر باید 
جدل هــا و نزاع های پیش از انتخابات را 
کنار گذاشته و به فکر هم افزایی در جهت 
توســعه همه جانبه هرمزگان و استفاده از 
ظرفیت های فردی بــرای منافع عمومی 
هرمــزگان در مجمع نمایندگان اســتان 

باشیم.
این عضــو هیئت رئیســه مجلس 
شــورای اســلامی با بیان اینکه در این 
دوره باید به دوراز نگاه شــخصی به فکر 
توســعه استان و افزایش نگاه های کشور 

به سمت هرمزگان باشــیم، خاطرنشان 
کرد: خوشــبختانه در دوره های گذشته 
به ویــژه دوره دهم تــلاش زیادی برای 
تغییــر نگاه بــه هرمزگان شــد و اکنون 
دیگر هرمزگان را همگان اســتانی دارای 
ظرفیت در اســتعدادهای خدادادی و هم 
نیرو انسانی می دانند.وی با اشاره به اینکه 
باید از امروز فصــل تازه ای از همکاری 
جمعی در راســتای منافع عمومی مردم 
هرمزگان را در مجلس شــورای اسلامی 
رقم بزنیم، عنوان کرد: هر نماینده نظری 
فردی دارد اما هر جا منافع هرمزگان باشد 
باید نظرات فردی کنار گذاشــته شود و 
منافع هرمزگان در اولویت باشد.آشوری 
در پایان گفت: از تمامی آحاد مردم که در 
ایــن مدت با پیام های خود مهر و محبت 

خود را به بنده انتقال دادند تشکر می کنم 
و بنده تمامی توان خود را برای کســب 
رضایــت موافقان و مخالفــان خود در 
جهت اســتفاده از تمامی ظرفیت ها برای 

آبادانی هرمزگان به کارخواهم بست.
با اعلام شورای نگهبان نیز انتخابات 
یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
در حوزه مرکزی اســتان هرمزگان تأئید 
و آقایان احمد مرادی، محمد آشــوری و 
منصور آرامی به عنوان نمایندگان منتخب 

نیز راهی بهارستان خواهند شد.

گــروه اقتصــادی - فرمانــدار 
شهرســتان بندرعباس گفــت: بمنظور 
جلوگیــری از اجتماعات، بــازار ماهی 
فروشان ســامانه دریافت ســفارش از 
شهروندان را به صورت تلفنی راه اندازی 
نمایــد و ماهی و میگوی مورد نیاز مردم 
بوســیله پیک درب منازل تحویل و وجه 

آن را دریافت کنند.
عزیزاله کناری در جلســه بررسی 
آخرین وضعیت بهداشــتی بازار جدید 
ماهــی فروشــان و تصمیــم گیری در 
خصوص شــیوه ارائه خدمــات بهتر به 
مردم، افــزود: به منظــور رعایت طرح 
فاصله گذاری در بازار ماهی فروشــان و 
جلوگیری از گســترش ویروس کرونا با 
تغییر شیوه خدمات رسانی به شهروندان 

این جلسه تشکیل شد.

وی بیان کرد: بازار ماهی فروشــان 
سامانه دریافت ســفارش از شهروندان 
را بــه صــورت تلفنــی راه انــدازی و 
ماهی و میگوی مورد نیاز مردم بوســیله 
 پیــک درب منازل تحویــل و وجه آن را 

دریافت کنند.
عالی ترین مقام دولت در شهرستان 
بندرعبــاس ادامــه داد: از شــهروندان 
خواســته می شــود با توجه بــه موارد 
مثبــت اعلامی در حوزه دستفروشــان 
و شــیوه نادرســت عرضه آبزیان، مردم 
ســلامت خــود و خانواده هایشــان را 
 از طریــق خریــد از این افــراد به خطر 

نیاندازند.
 کنــاری تصریح کــرد: بازار ماهی 
فروشان برای آن دسته از افرادی که تمایل 
دارنــد برای تهیه ســفارش خود به بازار 

بروند، نســبت به مشخص کردن فاصله 
مراجعه افــراد و همچنیــن راه اندازی 
سیســتم پیجر برای اطلاع رسانی مردم و 
استمرار ضد عفونی بازار و رعایت اصول 

و پروتکلهای بهداشت اقدام کند.
وی اظهــار کرد: بــه منظور حفظ 
سلامت فعالان حوزه بازار ماهی فروشان 
مدیریت بازار با همکاری مرکز بهداشت 
نســبت به تســت افراد و صدور کارت 
سلامت افراد اقدام کند و هرگونه عرضه 
آبزیان به صورت عمده و خرده در خارج 

از محوطه بازار همچنان ممنوع است.
کناری ادامــه داد: عوامل ذیربط با 
عرضــه کنندگان برخــورد خواهند کرد 
ضمن اینکــه منطقه مزبور توقف ممنوع 
اســت و عوامل پلیس راهور نســبت به 
خودروهــای متوقف در آن محل اعمال 

قانون خواهند کرد.
فرماندار شهرســتان بندرعباس با 
اشــاره به اینکه خودروهــا و قایق هایی 
کــه در لاین شــمالی بلــوار مقابل بازار 
تحت هــر عنوانی توقــف کنند اعمال 
قانــون خواهنــد شــد، عنوان کــرد: با 
عمده فروشــانی که با فــروش ماهی به 
دستفروشــان زمینه فعالیت آنها را فراهم 
و بهداشــت جامعه را تهدید می کنند نیز 
برخورد قانونــی از جمله طرح دعوا در 
 مراجع قضایی تا تعطیلی کامل واحد آنها 

خواهد شد.

منافع هرمزگان باید در اولویت کاری 
مجمع نمایندگان باشد

خرید و فروش آبزیان در بازار ماهی فروشان بندرعباس 
تلفنی می شود

عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی:

فرماندار شهرستان بندرعباس:

استاندار هرمزگان گفت: آب سدهای استقلال و سرنی میناب برای شرب و کشاورزی در این شهرستان استفاده می شود.

گروه اقتصادی -معاون اول رییس 
جمهوری، مصوبه ساز و کار نحوه اجرای 
واگذاری سهام شــرکت های دولتی در 
قالب صندوق های سرمایه گذاری قابل 

معامله در بورس را ابلاغ کرد.
اســحاق جهانگیری مصوبه ساز 
و کار نحــوه اجــرای واگذاری ســهام 
شرکت های دولتی در قالب صندوق های 
سرمایه گذاری قابل معامله در بورس را 
برای اجرا بــه وزارت امور اقتصادی و 

دارایی ابلاغ کرد.
سقف ســرمایه گذاری اشخاص 
حقیقی در صندوق های سرمایه گذاری 

مشخص شد
هیات وزیران در جلســه بیســتم 
فروردین ۱۳۹۹ به اســتناد جزء )۲( بند 

)الــف( تبصره )۲( مــاده واحده قانون 
بودجه ســال ۱۳۹۹ کل کشــور، سقف 
ســرمایه گذاری هر شخص حقیقی در 
صندوق های ســرمایه گذاری موضوع 

قسمت )۱-۲( جزء )۲( بند )الف( تبصره 
)۲( ماده واحده قانون بودجه سال ۱۳۹۹ 
کل کشور را ۲۰ میلیون ریال تعیین کرد. 
در صورت فزونــی تقاضا بر عرضه، از 

روش تســهیم به نسبت برای تخصیص 
استفاده خواهد شد.

برهمین اساس، هر شخص حقیقی 
)هــر دارنده کد ملی( می تواند فقط یک 
بار از تخفیف اعلام شــده توسط هیات 

وزیران استفاده کند.
همچنیــن پنج واحــد درصد از 
تخفیف اعلام شده توسط هیات وزیران 
به بازار گردانی واحدهای صندوق های 
ســرمایه گذاری در همــان صنــدوق 
تخصیص خواهــد یافت و در صورت 
عدم فروش کامل ســهام قابل واگذاری 
از طریق صندوق های ســرمایه گذاری، 
ســهام باقیمانده موضــوع واگذاری با 
اســتفاده از روش ثبت سفارش عرضه 

خواهد شد.

گروه اقتصادی -فریدون همتی در 
نشست شــورای حفاظت از منابع آب و 
کارگروه آب کشــاورزی استان هرمزگان 
با اشــاره به بارندگی ها و ذخیره ســازی 
مناســب آب در سدهای استان و افزایش 
ســطح منابع آب زیرزمینی، عنوان کرد: با 
این وجود رویکرد اصلی در راستای تأمین 
آب شــرب به ویژه برای شهرستان های  
بندرعباس و بندرخمیر تکمیل آب شیرین 

کن های موجود است.
وی ادامه داد: در این راســتا فازهای 
باقی مانده از آب شــیرین کن ۱۰۰ هزار 
مترمکعبی بندرعباس تا آخر تیرماه ســال 
جاری تکمیل می شــود و راه اندازی فاز 
نخست آب شــیرین کن یک میلیون متر 
مکعبی بندرعباس نیــز در حال پیگیری 
است که به زودی به نتیجه خواهد رسید.

اســتاندار هرمزگان افزود: ۵۰ هزار 

متر مکعب از فاز نخســت آب شیرین کن 
یک میلیون متر مکعبی برای آب شــرب 
بندرعبــاس تخصیص می یابد و با اضافه 
شدن کامل تمامی فازهای آب شیرین کن 
۱۰۰ هزار متر مکعبــی نیز در مجموع به 
میــزان ۱۵۰ هزار متر مکعب آب از طریق 
این دو آب شــیرین کن جهت تأمین آب 
شرب بندرعباس و بندرخمیر تخصیص 

می یابد.

همتی تصریح کرد: در پی اســتفاده 
از این آب شــیرین کن ها، به همین مقدار 
نیز، میزان برداشت آب از سدهای شمیل 
و نیان و اســتقلال مینــاب برای مصرف 
شــرب بندرعبــاس و بندرخمیر کاهش 

پیدا می کند.
وی گفــت: همچنین با توجه به در 
حال تکمیــل بودن آب شــیرین کن ها، 
برنامــه و سیاســت مــا اســتفاده از آب 

ســدهای اســتقلال و ســرنی شهرستان 
مینــاب برای مصرف آب شــرب شــهر 
میناب و روستاهای دارای زیرساخت در 

این شهرستان است.
اســتاندار هرمزگان اظهار داشت: 
علاوه بر تأمین آب شــرب شهرســتان 
میناب از طریق این سدها، در سال جاری 
۵۰ میلیون متر مکعب آب برای کشاورزی 
در دشت میناب از سدهای استقلال میناب 

و شمیل و نیان اختصاص پیدا می کند.
همتی خاطرنشــان کرد: با توجه به 
ذخیره ســازی مناســب آب در سدها و 
همچنین راه اندازی تدریجی آب شیرین 

کن ها، یکی از رویکردهای مهم در استان 
توجه بیشتر به بخش کشاورزی می باشد 
که تأمین و تخصیص آب از ســد شمیل 
و نیان برای کشــاورزی در این منطقه هم 

انجام می شود.
وی یادآور شد: همچنین با توجه به 
افزایش سطح آب سفره های زیرزمینی در 
دشــت میناب، رویکرد ما حفظ و تقویت 
آب موجود در این دشــت ها و اســتفاده 
بیشتر از آب موجود در سدهای استقلال 
و ســرنی میناب برای شرب و کشاورزی 
در شــهر مینــاب و روســتاهای دارای 

زیرساخت این شهرستان است.

جهانگیری مصوبه نحوه واگذاری سهام شرکت های دولتی را ابلاغ کرد

استاندار هرمزگان:

آب سد استقلال برای مصرف شرب و کشاورزی میناب استفاده می شود
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گروه اقتصادی -فدراسیون حمل و 
نقل و لجســتیک در نامــه ای به وزیر راه و 
شهرسازی، خواهان اختصاص تسهیلات 
بیمه ای و مالیاتی به شــرکت های فعال در 
این صنعت به انضمام اعطای تســهیلات 
۸ هزار میلیارد تومانی شــد. علی محمودی 
سرای رئیس هیئت مدیره فدراسیون حمل 
و نقل و لجســتیک در نامه ای به وزیر راه و 
شهرسازی، مشــکلات وارد شده به بخش 
حمل و نقل کشور در اثر کرونا را برشمرد و 
خواهان اختصاص تسهیلات بانکی همراه با 

تسهیلات بیمه ای، مالیاتی و تعویق مطالبات 
دستگاه های اجرایی از شرکت های حمل و 

نقلی شد.
در ایــن نامه، بزرگترین مشــکلات 
بخش حمل و نقل هوایی را احتمال تعدیل 
قریب الوقوع گســترده نیروهای شاغل در 
آژانس های خدمات گردشگری، ممنوعیت 
و محدودیــت پروازهای خارجی و کاهش 
گســترده پروازهــای داخلی ذکر شــده و 
راهکارهای معرفی شده در این خصوص، 
اعطای تســهیلات بانکی بــا دوره تنفس 

طولانی مدت، اعمال معافیت های بیمه ای و 
مالیاتی و تعویق مطالبات شرکت فرودگاه ها 
و فرودگاه امام خمینــی )ره( از ایرلاین ها، 
نهایتاً امهال اقساط تسهیلات بانکی عنوان 
شده است. در بخش دریایی و بندری نیز این 
فدراسیون خواهان اختصاص ارز دولتی به 
شرکت های کشتیرانی برای واردات قطعات 
یدکی یا تجهیزات بندری، حذف یا کاهش 
اجاره ثابت فعالان بندری از ســوی سازمان 
بنــادر، اصلاح تعرفه های تخلیه و بارگیری 
کالا، جبران زیان های هنگفت شرکت های 

بانکرینگ و سوخت رسان دریایی، حذف 
هزینه های مترتب بر اجاره بهای شرکت های 
پایانه دار و ارائه تســهیلات بانکی همراه با 
تعویق بدهی های بیمه ای و مالیاتی شــده 
اســت. فدراســیون حمل و نقل همچنین 
در حوزه حمل ونقل جــاده ای از وزیر راه 
درخواســت کرده تا علاوه بر تســهیلات 
بانکی، بیمه سبز کامیونداران فعال در حوزه 
ترانزیت و حمل بین الملل نیز رایگان تمدید 
شــده و امکان نوسازی ناوگان با استفاده از 

تسهیلات ارزان قیمت فراهم شود.

گــروه اقتصادی - مصوبه ســتاد 
تنظیم بازار برای رفع مشکلات ترخیص 
۴ میلیون تن کالای اساسی موجود در بنادر 

ابلاغ شد.
در این مصوبه آمده اســت با توجه 
به دستور ریاســت محترم جمهوری در 
خصــوص تعجیل در ترخیــص چهار 
میلیــون تــن کالای اساســی موجود در 
بنادر )مشــمول ارز ۴۲۰۰ تومان( و لزوم 
هماهنگی دســتگاه های مرتبط از جمله 
بانــک مرکزی، گمرک و وزارت صنعت، 

معــدن و تجارت برای عملی شــدن این 
موضوع  تصمیمات ذیل در این خصوص 

اتخاذ شد:
۱. مقــرر گردیــد تخصیــص ارز 
ذرت های رســوبی در گمرک جمهوری 
اســلامی توسط بانک مرکزی مطابق نامه 
تاریخ بیست و سوم فروردین ماه که توسط 
قائم مقــام وزیر صمت در امور بازرگانی 
تایید و ارسال شده است بدون فوت وقت 
و با کمترین بروکراسی اداری اقدام گردد.

۲. گمرک مکلف اســت، تایید کد 

تخصیــص ارز را به معنی در صف تامین 
تلقی و تمام محموله های ذرت رسوبی که 
کد تخصیص سیستمی دریافت نمودند را 

ترخیص نماید.
۳. کلیه صاحبان محموله های ذرت 
رسوبی در بنادر که کد تخصیص دریافت 
نموده اند، مکلــف اند حداکثر ظرف دو 
هفته نســبت به ترخیــص محموله های 
ذرت از گمــرکات کشــور و توزیــع در 
چارچوب مصوبات ابلاغی اقدام نمایند 
بدیهی است در صورت عدم اقدام موثر از 

سوی دارندگان محموله های ذرت برای 
ترخیص کالا اقــدام قانونی با هماهنگی 
دبیرخانــه کارگروه تنظیم بازار توســط 

دستگاه های مسئول انجام خواهد شد.
۴. با توجه به اعــلام آمادگی بانک 
مرکزی مقرر شــد بانک مذکور نسبت به 
تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی برای کالاهای 
اساسی مشمول به صورت خرید اعتباری 
اقدام و برای تامین ارز آن حداکثر شــش 
ماه از زمان تخصیص ارزهای در دسترس 

قابل انتقال اقدام نماید.

گروه اقتصادی - فازهای ۲۰ و ۲۱ 
مجتمــع گاز پارس جنوبی در حال حاضر 
رونــد افزایش تولید و راه اندازی و تکمیل 
تمام واحدهای خود را به خوبی پشت سر 
می گذارد و در ســال جاری افزایش تولید 

چشمگیری را شاهد خواهد بود.
هادی چابوک اظهار داشت: یکی از 
مهم ترین برنامه های سال جدید پالایشگاه 
هشــتم در راســتای تحقق جهش تولید، 
افزایــش ظرفیت تولیــد ۱۱۰ درصدی با 
اســتفاده از منابع گازی سایر منابع و مبادی 
اســت که برنامه ریزی هــای لازم در این 
خصــوص صورت گرفتــه و در نیمه دوم 

سال جاری محقق خواهد شد.
وی افزود: میزان شــاخص قابلیت 
اطمینان پالایشــگاه در ســال ۱۳۹۸ عدد 
۶۵,۹۹ بوده که نســبت به عدد ۴۹,۹۹ سال 

۹۷ با برنامه ریزی های صورت گرفته بهبود 
قابل توجه داشــته است. رســیدن به این 
شاخص در حالی است که پالایشگاه هنوز 
به طور کامل راه اندازی نشــده است.مدیر 

پالایشگاه هشــتم پارس جنوبی گفت: در 
خصوص سایر شاخص های حوزه تولید 
نیز با اقدامات و برنامه ریزی های انجام شده 
طی ســال ۹۸ هدف های مورد نظر حاصل 

شــده و به منظور ادامه روند بهبود تدوین 
برنامه های ســال ۹۹ در دست انجام است. 
وی مهمترین شاخص عملکردی پالایشگاه 
هشتم در سال گذشته را تحقق ۱۰۰ درصد 
برنامه در افزایش قابلیت اطمینان عنوان کرد 
و گفت: این امر منجر به حفظ تولید پایدار 
در طول ســال شده است و شاخص تحقق 
تولیــد محصولات نیز به بیش از ۹۷درصد 
رسیده است.چابوک با بیان اینکه پالایشگاه 
هشــتم به تازگی راه اندازی شــده است، 
اظهار داشــت: هنوز برخــی از واحدهای 
عملیاتی یا تجهیــزات داخل فازهای ۲۰ 
و۲۱ راه اندازی نشــده اســت و در همین 
راســتا تلاش می شــود، به منظور افزایش 
شاخص در دســترس پذیری و تجهیزات 
حیاتی باقیمانده در اســرع وقت راه اندازی 

شوند و در مدار تولید قرار گیرند.

از سوی ستاد تنظیم بازار اعلام شد؛

مدیر پالایشگاه هشتم پارس جنوبی اعلام کرد:

درخواست فعالان حمل ونقل از دولت 

تخصیص ارزدولتی به خریدهای اعتباری

برنامه افزایش ۱۱۰ درصدی تولید فازهای ۲۰ و ۲۱ در سال ۹۹

 در ســال ۱۳۹۸ حدود ۳۱ درصد 
منابع بانکی بــه بخش صنعت 
و معدن اختصــاص پيدا كرد كه 
اين ميــزان بايد افزايــش يابد. 
ضمن اينکــه برای ســال ۱۳۹۹ 
حدود ۵۰۰ هــزار ميليارد تومان 
ســرمايه در گــردش لازم داريم 
و ســرمايه ثابت مورد نياز نيز 
۷۵ هــزار ميليارد تومان اســت.

وزیر صنعت:

وزیر صمت گفت: در حال حاضر مصرف پارچه مشکی کشور ۹۰ میلیون متراست که حدود ۱۰ میلیون متر آن تولید شده و ۸۰ 
میلیون متر آن وارد می شود. برای این حوزه برنامه خودکفایی داریم.

برای خودکفایی برنامه داریم
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گروه اقتصادی -مصوبه ســتاد 
تنظیم بــازار بــرای رفع مشــکلات 
ترخیص ۴ میلیون تن کالای اساســی 

موجود در بنادر ابلاغ شد.
در این مصوبه آمده است با توجه 
به دستور ریاست محترم جمهوری در 
خصوص تعجیــل در ترخیص چهار 
میلیــون تن کالای اساســی موجود در 
بنــادر )مشــمول ارز ۴۲۰۰ تومان( و 
لزوم هماهنگی دســتگاه های مرتبط از 
جملــه بانک مرکزی، گمرک و وزارت 
صنعت، معــدن و تجارت برای عملی 
شــدن این موضوع  تصمیمات ذیل در 

این خصوص اتخاذ شد:
۱. مقــرر گردیــد تخصیص ارز 
ذرت های رسوبی در گمرک جمهوری 
اسلامی توسط بانک مرکزی مطابق نامه 
تاریخ بیست و ســوم فروردین ماه که 
توســط قائم مقام وزیر صمت در امور 

بازرگانی تایید و ارسال شده است بدون 
فوت وقــت و با کمترین بروکراســی 

اداری اقدام گردد.
۲. گمــرک مکلف اســت، تایید 
کــد تخصیــص ارز را بــه معنــی در 

صف تامیــن تلقی و تمام محموله های 
ذرت رســوبی کــه کــد تخصیــص 
 سیســتمی دریافت نمودند را ترخیص 

نماید.
۳. کلیه صاحبان محموله های ذرت 

رسوبی در بنادر که کد تخصیص دریافت 
نموده اند، مکلف اند حداکثر ظرف دو 
هفته نســبت به ترخیص محموله های 
ذرت از گمــرکات کشــور و توزیع در 
چارچوب مصوبات ابلاغی اقدام نمایند 
بدیهی اســت در صورت عــدم اقدام 
موثر از ســوی دارندگان محموله های 
ذرت بــرای ترخیص کالا اقدام قانونی 
با هماهنگــی دبیرخانه کارگروه تنظیم 
 بازار توسط دستگاه های مسئول انجام 

خواهد شد.
۴. با توجه به اعلام آمادگی بانک 
مرکزی مقرر شــد بانک مذکور نسبت 
بــه تخصیــص ارز ۴۲۰۰ تومانی برای 
کالاهای اساســی مشــمول به صورت 
خرید اعتبــاری اقدام و برای تامین ارز 
آن حداکثر شــش ماه از زمان تخصیص 
ارزهای در دســترس قابل انتقال اقدام 

نماید.

ابلاغ رفع مشکلات ترخیص ۴ میلیون تن کالای اساسی موجود در بنادر


